
Please complete, sign and return this Reply Form to the Hong Kong Branch Registrar of  Regal Hotels International Holdings Limited (“Regal”), Computershare Hong Kong Investor Services
Limited, using this aerogram.  請填妥及簽署下列回條，並以本郵簡寄回Regal Hotels International Holdings Limited（「富豪」）在香港之股份登記過戶分處香港中央證券登記有限公司。

(Stock Code: 78)

REPLY FORM
回　條

I/We would like to receive future Corporate Communications of Regal in the manner as indicated below (Notes (1) & (2)):
本人/吾等希望以如下所示方式收取富豪之公司通訊(附註 (1)及(2))：

(Please tick ONLY ONE of the following boxes) (請在其中一個空格內加 √號）

□ To receive printed English version only;
只收取英文印刷本；

□ To receive printed Chinese version only;
只收取中文印刷本；

□ To receive BOTH printed English and Chinese versions;
同時收取中、英文印刷本；

□ To rely on Corporate Communications posted on Regal’s website at www.regal.com.hk in lieu of the printed copies and to receive email
notification of the publication of the Corporate Communications on Regal’s website.
依賴富豪網站www.regal.com.hk所登載之電子版本以取代收取公司通訊之印刷本，並收取電郵通知於富豪網站所發佈之公司
通訊。

My/Our email address:
本人 /吾等之電郵地址：  (Note (4)) (附註(4))

(for notification of publication of Corporate Communications)
（以供通知發佈公司通訊之用）

Signaure(s): Date:
簽署： 日期：

Name(s) of Shareholder(s) in English/Chinese Contact telephone number
股東的英文 /中文名稱 聯絡電話

Notes:
(1) If Regal does not receive this Reply Form duly completed and signed by 21st October, 2008, Regal will send you future Corporate Communications in the

manner as specified in its letter dated 30th September, 2008 until and unless you inform us otherwise by reasonable notice in writing.
(2) You are entitled to change your choice at any time by reasonable notice in writing to Regal’s Hong Kong Branch Registrar, Computershare Hong Kong

Investor Services Limited of Rooms 1806-7, 18th Floor, Hopewell Centre, 183 Queen’s Road East, Wanchai, Hong Kong.
(3) If you choose electronic means through Regal’s website and for any reason have difficulty in receiving or gaining access to the Corporate Communications,

Regal will promptly upon request send the printed form of the same to you free of charge.
(4) If you do not provide your email address, you will NOT be notified as and when Corporate Communications are published.
(5) All future Corporate Communications in both the English and Chinese versions will be available on the website of The Stock Exchange of Hong Kong

Limited at www.hkexnews.hk and Regal’s website at www.regal.com.hk.
(6) Should you have any queries relating to this form, please call the enquiry hotline at (852) 2862 8633 during 30th September, 2008 to 21st October, 2008

from 9:00 a.m. to 6:00 p.m. (Monday to Friday, excluding public holidays).

附註：
(1) 倘直至二零零八年十月二十一日富豪尚未收到經填妥及簽署之回條，則富豪將按其日期為二零零八年九月三十日之函件內指定方式發送公司通

訊，除於收到　閣下給予合理時限之書面更改通知為止。
(2) 閣下有權隨時給予富豪在香港之股份登記過戶分處合理時限之書面通知更改收取公司通訊之選擇。富豪在香港之股份登記過戶分處為香港中央

證券登記有限公司，地址為香港灣仔皇后大道東183號合和中心18樓1806-7室。
(3) 若　閣下選擇透過富豪網站取覽公司通訊的電子版本，無論因任何理由以致在取覽有關公司通訊時遇到困難，　閣下只需提出要求便可迅即免

費獲取一份有關公司通訊的印刷本。
(4) 若　閣下未有提供電郵地址，　閣下將不會在發佈公司通訊時接獲通知。
(5) 今後所有公司通訊之中、英文版本，將可於香港聯合交易所有限公司網站www.hkexnews.hk及富豪網站www.regal.com.hk取覽。
(6) 閣下如就本回條有任何疑問，請於二零零八年九月三十日至二零零八年十月二十一日上午九時至下午六時 (星期一至星期五，公眾假期除外)，

致電查詢熱線(852) 2862 8633。






